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{xtypo_quote}U proteklih 13 godina vi&scaron;e je bilo govora i obe�anja o putu Kara&scaron;evo &ndash; Kantar, 
nego &scaron;to se na njemu konkretno radilo.
{/xtypo_quote}



          Glavni kara&scaron;evski ekonomski put je 1998. godine pre&scaron;ao pod administraciju Kara&scaron;-severinskih
županijskih vlasti i otada je totalno napu&scaron;ten. Danas je neasfaltiran, degradiran, te&scaron;ko prohodan ak i za
traktore, a kamoli za osobna vozila. On je živ dokaz ravnodu&scaron;nosti županije prema stanovnicima Kara&scaron;eva.
(mi nikako ne velimo da bi ovaj put bolje izgledao da je ostao pod administracijom kara&scaron;evske komande;
uostalom, na&scaron;a komanda ne stiže brinuti niti komadi� na&scaron;ega ulaznoga puta). 



         Ve� 2005. godine, dr. Sorin Frunz�verde obvezuje se u svojstvu 
predsjednika Kara&scaron; &ndash; severinskog županijskog vije�a da popravi i 
mo-dernizira put Kara&scaron;evo &ndash; Kantar u mandatu 2004.-2008. godine. Nije 
stigao ni&scaron;ta napraviti ali je stigla svibanjska kampanija za mjesne 
izbore iz 2008. godine i predsjednik županije opet dolazi u Kara&scaron;evo, 
ovaj put u elektoralne svrhe. Ponovno dodiruje problem puta i nagla&scaron;ava 
kako on ispunjava svoja obe�anja, a Kara&scaron;evci bi se u tu istinu trebali 
uvjeriti u sljede�ih nekoliko dana. Tada je  zatrpano nekoliko rupa na 
ulaznom putu do komande no radovi su obustavljeni odmah nakon &scaron;to su 
pro&scaron;li mjesni izbori.



      Krajem 2008. godine održani su izbori za rumunjski parlament. 
Predsjednik Kara&scaron; &ndash; severinskog županijskog vije�a predstavlja u 
Kara&scaron;evu, u predizbornoj kampanji, dvojicu PDL-ovih kandidata, jednog za
senatora, drugog za deputata. &Scaron;to se tie puta Kara&scaron;evo &ndash; Kantar, 
predsjednik županije ga ve� tada naziva &bdquo;restancom&rdquo; prema Kara&scaron;evcima i 
toliko uvjerljivo pokazuje na te&scaron;ke strojeve preba�ene tih predizbornih 
dana u centar na&scaron;ega sela da su i najve�i kara&scaron;evski pesimisti pomislili
kako �e predsjednik županije ovoga puta ipak provesti u djelo davno 
zadano obe�anje. Nedugo nakon parlamentarnih izbora te&scaron;ki strojevi su 
nestali iz Kara&scaron;eva.



     Danas je ostala restanca, degradiran put i predosje�aj da �e uo�i 
idu�ih izbora predsjednik županije i gospoda iz PDL-a opet do�i u 
Kara&scaron;evo, da nam objasne kako �e napraviti put Kara&scaron;evo - Kantar, kako 
�e u na&scaron;e selo sti�i velike investicije, kako �e pod njihovom vla&scaron;�u 
prosperirati cijelo Kara&scaron;evo, itd. Vjerojatno �e obe�ati i da �e ukinuti
blokadu za igranje na na&scaron;em terenu koju su na&scaron;i mjesni izabranici 
nametnuli nogometa&scaron;ima i stanovnicima Kara&scaron;eva ali i druge i druge 
stvari, praktiki sve ono &scaron;to procjene da bi najbolje moglo uvjeriti 
Kara&scaron;evka da im opet pruži povjerenje.


Dobra Ivan
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